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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare och tid för 

justering 

Det utsända förslaget till dagordning godkändes. Protokollet 

justeras av Karin Lekberg och Lars Jilmstad och anmäls därefter 

till stadsdelsnämnden. 

 

§ 2 Genomgång av protokollet från förra mötet 

Rådet har godkänt protokollet från den 14 september genom e-

post.    

 

§ 3 Rådets övergripande politiska mål 

Karin Lekberg föreslår att rådet och respektive partier funderar 

över vilka frågor gällande näringslivsutveckling som det finns 

politisk enighet kring och som kan gälla över olika 

                                                 
1
 Tjänstgör på Miljöpartiets mandat enligt nämndens beslut den 21 maj 2015. 
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mandatperioder. Syftet är att ta fram mål och strategier som ska 

gälla på 3-5 års sikt. Målen ska vara specifika, mätbara, ha bred 

acceptans, vara realistiska och tidsbestämda. Målen ska vara 

kongruenta med stadens budget, SBR och med övriga 

fackförvaltningar och bolag. 

Ett exempel på ett sådant mål är att verka för att Gubbängens 

företagsområde inte omvandlas till ett integrerat bostads-och 

företagsområde. 

 

§ 4. Besök och kunskapstillförsel för rådet 

Rådet diskuterar förslag på studiebesök och aktuell 

kunskapsinhämtning. 

Rådet ämnar bland annat sätta sig in i frågor gällande kluster 

utveckling, kvinnligt företagande, socialt företagande och hur 

stödja entreprenörskap. 

Förslag på studiebesök är på Start Up och motsvarande 

verksamheter. Rådet är även intresserad att besöka 

familjebostäders och arbetet med utvecklingen av 

Rinkebystråkets handel. 

Rådet bjuder in representant från Ikano och Rikshems 

gemensamma bolag Telestaden, till kommande rådsmöte. 

 

§ 5. Studiebesök hos fastighetsbolaget Balder i Gubbängens 

företagsområde. 

Förslag på datum är den 28 november. 

 

§ 6. Julbelysning i Sköndals centrum 

Förvaltningen har på rådets önskemål ansökt och beviljats medel 

från trafikkontoret för att sätta upp julbelysning i Sköndals 

centrum. Projektet är ett samarbete med Stena fastigheter som 

äger centrumfastigheterna. Stadsdelsnämnden äger 2/3 delar av 

projektet/utrustningen och Stena fastigheter 1/3 del. Avtalet 

gäller i tre år och förlängs om parterna är överens. Stena 

fastigheter svarar för drift och underhåll. 

Två förskolor vid centrum har varit med och påverkat delar av 

utsmyckningen. 

 

§ 7. Övriga frågor 

Lars Jilmstad efterlyser mer information gällande Farsta 

arbetsförmedlings flytt från Farsta. 
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Förvaltningen undersöker frågan och mejlar ut tillgänglig 

information. 

 

§ 8.  Nästa möte 

Rådets nästa möte är den 9 november 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare: Thomas Kultti 

 

 

 

Justeras: 

                Karin Lekberg                    Lars Jilmstad     

 

 

 

 

 

 


